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Protokoll från årsmöte i Malmö FF 2013-03-08 
 
Plats: Restaurang 1910, Swedbank Stadion 
 
 
Mötet öppnas 

 
Ordförande Håkan Jeppsson inleder årsmötet.  
 
Håkan Jeppsson framför några minnesord och förrättar parentation för 
tre avlidna MFF:are: Bo Andersson, Åke Grewin och Kjell Hjertsson. 
 
Håkan Jeppsson håller ett kort inledande anförande och förklarar 
därefter årsmötet öppnat. 
 

§1 
Fastställande av 
röstlängd för mötet 
 

 
252 medlemmar är röstberättigade vid årsmötet, varav 18 är 
representerade genom fullmakt. Årsmötet godkänner röstlängden.  
 

§ 2 
Val av ordförande och 
sekreterare för mötet 
 

 
Hans Petersson väljs till ordförande för mötet. Pontus Hansson väljs till 
sekreterare för mötet. 
 

§ 3 
Val av protokoll-
justerare och 
rösträknare 
 

 
Stadgarna föreskriver två protokolljusterare som också är rösträknare. 
Eftersom det kan bli omröstningar och det är ett stort antal medlemmar 
närvarande föreslår mötesordföranden att ytterligare två rösträknare ska 
utses, dock utan att samtidigt vara protokolljusterare. Årsmötet bifaller 
förslaget. 
 
Årsmötet väljer Per-Olof Derborn och Susanne Lundberg till 
protokolljusterare och rösträknare samt Sven Jönhede och Richard 
Kristiansson till rösträknare. 
 

§ 4 
Fråga om kallelse till 
årsmötet har skett i 
vederbörlig ordning 
 
 

 
Stadgarna föreskriver att kallelse ska skickas ut till medlemmarna senast 
tre veckor före årsmötet. Utskicket kan ske elektroniskt förutom till de 
medlemmar som har begärt att få medlemsinformation via vanlig post. 
Mötessekreterare Pontus Hansson informerar om att kallelse skickades 
ut elektroniskt den 15 februari, vilket är 21 dagar före årsmötet, samt 
per post den 14 februari, vilket är 22 dagar före årsmötet. Information 
om årsmötesdag samt kallelse har dessutom vid olika tidpunkter 
dessförinnan publicerats på mff.se. 
 
Årsmötet godkänner att det har kallats i vederbörlig ordning. 
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§ 5 
Fastställande av 
föredragningslista 
 

 
Föredragningslista har gått ut tillsammans med kallelsen. Hans 
Petersson föreslår att den del av punkt 12 som behandlar styrelsens 
förslag till stadgeändring flyttas till efter punkt 15. Om årsmötet bifaller 
styrelsens förslag i detta avseende kan röstlängden komma att förändras, 
vilket är opraktiskt under pågående årsmöte. Om detta beslut fattas som 
årsmötets sista punkt undviks risken för att behöva undersöka om 
röstlängden behöver förändras till följd av de förändrade stadgarna.     
 
Årsmötet fastställer föredragningslista enligt Hans Peterssons förslag. 
 

§ 6 
Styrelsens 
verksamhetsberättelse 
samt årsredovisning 
för det senaste 
verksamhetsåret 

 
Verksamhetsberättelse och årsredovisning har funnits tillgängliga på 
MFF:s hemsida och för avhämtning på MFF:s kontor sedan 15 februari 
och bifogas protokollet som bilaga 1. 
 
Sammanfattande presentation av verksamheten 
Håkan Jeppsson inleder med en sammanfattande presentation av 
verksamheten under föregående år. 
 
Ekonomisk redovisning 
Ekonomichef Henrik Carlsson presenterar den ekonomiska 
redovisningen. Presentationen finns i bilaga 2. 
 
Frågor 
Två frågor följde från Gert Schimmelsohn. Den första frågan avsåg om 
det fanns någon analys av varför medlemsantalet hade sjunkit under 
2013. Medlemsansvarig Peter Åhlander svarade att en del beror på de 
personer som blev medlemmar för att bli prioriterade biljettköpare inför 
matchen mot AC Milan 2011 men att det inte finns någon uppenbar 
förklaring till den resterande delen. 
 
Den andra frågan avsåg hur mycket användandet av pyroteknik på 
läktarna har kostat Malmö FF under 2012. Per Nilsson och Henrik 
Carlsson svarade att det totala bötesbeloppet uppgår till 240 000 kronor. 
 

§ 7 
Revisionsberättelse 

 
Torbjörn Svensson föredrar revisionsberättelsen för 2012. I 
granskningen av årsredovisningen finner revisorerna att den ekonomiska 
redovisningen har upprättats enligt god redovisningssed, att den följer 
lagar och förordningar och att den ger en rättvisande bild av 
verksamheten. Revisorerna tillstyrker att årsredovisningen fastställs. 
 
Revisorerna har även granskat styrelsens förvaltning av verksamheten 
och finner att den har följt stadgarna. Revisorerna tillstyrker därför att 
styrelsen beviljas ansvarsfrihet. 
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§ 8 
Fastställande av 
resultat- och 
balansräkning 

 
Årsmötet fastställer resultat- och balansräkning samt disposition av 
överskott respektive underskott i enlighet med balansräkningen. 
 
 
 

§ 9 
Fråga om 
ansvarsfrihet för 
styrelsen 
 

 
Årsmötet beviljar styrelsen ansvarsfrihet för föregående verksamhets- 
och räkenskapsår. 

§ 10 
Fastställande av 
medlemsavgifter 

 
Styrelsen föreslår oförändrade medlemsavgifter för 2014, d.v.s. 
400 kronor för vuxna, 200 kronor för ungdom till och med 18 år och 
600 kronor för familj. 
 
Årsmötet godkänner förslaget. 
 

§ 11 
Fastställande av 
verksamhetsplan för 
det kommande året 

 
VD Per Nilsson föredrar verksamhetsplanen för 2013. 
 
Beslut 
Årsmötet godkänner verksamhetsplanen. 
 

§ 12 
Behandling av 
styrelsens förslag och i 
rätt tid inkomna 
motioner 

 
Rapporter, förslag och motioner finns i bilaga 4. 
 
Rapporter från styrelsen med anledning av motioner till tidigare 
årsmöten 
 
Möjlighet till säkra pyrotekniska arrangemang vid MFF:s matcher 
Pontus Hansson föredrar styrelsens rapport i denna fråga. Kärnan i 
rapporten är att en grupp arbetar med frågan, att gruppen har lämnat en 
delrapport och att gruppen räknar med att lämna en slutrapport under 
2013. 
 
Årsmötet godkänner rapporten. 
 
Motioner 
 
Motion om ståplatsreducering 
Motionen är inlämnad av Magnus Ericsson, Freddy Svensson och 
Alexander Andersson och finns i bilaga 5 tillsammans med styrelsens 
yttrande.  
 
Styrelsen stöder motionens grundinnehåll i fråga om att bevara ståplats i 
nuvarande omfattning på Swedbank Stadion och att verka för att 
avskaffa regeln som begränsar antalet ståplatser till 20 procent av 
arenans kapacitet men vill hålla öppet för att det kan vara önskvärt med 
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regler som föreskriver minimiantal av en viss typ av platser så länge 
regeln inte samtidigt innebär en maximinivå av någon typ av platser. 
Styrelsen yrkar därför på ett något modifierat förslag till beslut. 
Motionärerna stöder styrelsens förslag.  
 
Årsmötet beslutar med acklamation enligt styrelsens yrkande. 
 
Motion om att bevara 51-procentsregeln på Riksidrottsförbundsnivå 
Motionen är inlämnad av Per Arvidson, Mikael Cronqvist, Tony Ernst, 
Stephan Heyl, Fredrik Jarnestad, Henrik Larsson, Ola Nilsson, Kristian 
Persson, Ola Solér och Per Solér och finns i bilaga 6 tillsammans med 
styrelsens yttrande. 
 
Styrelsens yttrande ger en bakgrund till vad frågan handlar om samt 
information om att styrelsens uppfattning är a) att Malmö FF ska ha 
röstmajoritet om Malmö FF:s medlemmar någon gång i framtiden skulle 
välja att inrätta ett idrottsaktiebolag för att bedriva delar av den 
idrottsliga verksamheten, b) att Malmö FF inte ska bilda ett sådant 
idrottsaktiebolag samt c) att styrelsen, om tillfrågad, skulle avråda andra 
fotbollsföreningar från att bilda sådana idrottsaktiebolag. Styrelsens 
uppfattning är dock också att om andra idrottsföreningar eller 
idrottsförbund efter en öppen och demokratisk process med fullgott 
beslutsunderlag skulle komma till slutsatsen att ändringar i 
organisationsform eller ägarförhållanden skulle vara till gagn för dem, 
bör denna möjlighet vara öppen för dem. Av denna anledning yrkar 
styrelsen på att motionen avslås. 
 
Tony Ernst vill å motionärernas vägnar förklara varför de förespråkar 
motionens förslag. De huvudsakliga skälen är a) att den utredning som 
ligger till grund för rekommendationen till Riksidrottsmötet inte är 
demokratiskt utförd varför den ej har fullgjort sitt uppdrag, b) att det 
finns en principiell aspekt i form av att enskilda specialidrottsförbund 
inte ska ha möjlighet att rösta bort demokratin samt c) att de ej litar på 
att Svenska Fotbollförbundet kan hantera frågan på ett klokt och 
demokratiskt sätt. Tony Ernst läser även upp ett brev som Bengt 
Madsen skrev till Riksidrottsförbundet 2009 och som innehåller åtta 
frågor som då ansågs obesvarade avseende varför frågan om 
röstmajoritet skulle föras ner från Riksidrottsförbundet till 
specialidrottsförbundet, varefter Tony Ernst konstaterar att dessa frågor 
alltjämt är obesvarade. 
 
Håkan Jeppsson framför att han har en tro på Svenska Fotbollförbundets 
och Riksidrottsförbundets förmåga att hantera frågan. Han understryker 
på nytt att Malmö FF inte har för avsikt att bolagisera den idrottsliga 
delen av verksamheten men att han tycker det är bra att fotbollen och 
övriga specialidrottsförbund får chansen att dryfta och diskutera frågan 
utifrån de förutsättningar som gäller inom respektive idrott. 
 
Jörgen Andersson anför att han stödjer styrelsens förslag. En annan 
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medlem framför att han har arbetat med demokratifrågor och att han 
menar att dessa inte får komma på undantag, varför han stöder 
motionen. 
 
Hans Petersson förelägger årsmötet frågan och konstaterar att 
motionärernas förslag har gått igenom med acklamation. Jörgen 
Andersson begär votering. Voteringen sker öppet och utfaller så att 
motionärernas förslag stöds av 174 medlemmar. Då det är mer än 
hälften av antalet röstberättigade medlemmar och beslut kan träffas med 
enkel majoritet finner Hans Petersson att det inte är nödvändigt att räkna 
antalet röster för styrelsens förslag.  
 
Årsmötet beslutar således enligt förslaget i motionen. 
 

§ 13 
Fastställande av 
antalet 
styrelseledamöter  

 
Valberedningen föreslår att antalet styrelseledamöter ska vara nio 
inklusive ordförande. Årsmötet beslutar enligt förslaget. 
 
 

§ 14 
Val 

 
Val av ordförande 
Hans Petersson konstaterar att Håkan Jeppsson vid föregående årsmöte 
valdes till ordförande för en tid av två år, varför denna punkt inte blir 
aktuell förrän årsmötet 2014. 
 
Val av styrelseledamöter 
Hans Petersson inleder med att lämna ordet till Pontus Hansson för en 
genomgång av vilka mandattider styrelseledamöter ska väljas på. Pontus 
Hansson förmedlar att stadgarna reglerar vilka mandattider som ska 
gälla vid övergång från ett antal styrelseledamöter till ett annat men inte 
vilka övergångsregler som gäller vid övergången till de nya stadgarna. 
Om övergångsperioden ska göras så kort som möjligt har årsmötet två 
alternativ. Antingen väljs tre styrelseledamöter för en tid av tre år och en 
styrelseledamot för en tid av ett år eller väljs två styrelseledamöter för 
en tid av tre år och två styrelseledamöter för en tid av ett år.  
 
Valberedningen har i sitt förslag valt det senare av de båda alternativen. 
Hans Petersson förelägger årsmötet frågan om det kan godkänna den av 
valberedningen föreslagna ordningen avseende de val som ska göras. 
Årsmötet godkänner med acklamation den föreslagna ordningen. 
 
Hans Petersson lämnar därefter ordet till valberedningens ordförande 
Bernt-Åke Petersson. Bernt-Åke Petersson inleder med att ge en 
bakgrund till valberedningens arbete och övergår sedan till 
valberedningens förslag.  
 
Valberedningen föreslår omval av Pontus Hansson och Lars Kongstad 
för en tid av tre år, omval av Erling Pålsson för en tid av ett år samt 
nyval av Magnus Andersson för en tid av ett år. 
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Årsmötet beslutar med acklamation enligt valberedningens förslag. 
 
Val av styrelsesuppleanter 
Då Magnus Andersson, som hade ett år kvar på sitt mandat som 
suppleant, har valts till ordinarie styrelseledamot, ska två 
styrelsesuppleanter väljas. Valberedningen föreslår omval av Claes 
Malmberg som första suppleant för en tid av två år och nyval av Johan 
Erichs som andra suppleant för en tid av ett år. 
 
Johan Erichs presenterar sig för årsmötet. 
 
Årsmötet beslutar med acklamation enligt valberedningens förslag. 
 
Val av revisor 
Valberedningen föreslår omval av Torbjörn Svensson och Paul Hansson 
för en tid av ett år. Årsmötet väljer med acklamation Torbjörn Svensson 
och Paul Hansson till revisorer för en tid av ett år. 
 
Val av revisorssuppleant 
Valberedningen föreslår omval av Johan Rasmusson och Per-Arne 
Pettersson för en tid av ett år. Årsmötet väljer med acklamation Johan 
Rasmusson och Per-Arne Pettersson till revisorssuppleanter för en tid av 
ett år. 
 
Val av ledamot till valberedning 
Avgående ledamot i valberedningen är Jörgen Svensson. Förslag finns 
på omval av Jörgen Svensson för en tid av tre år. Årsmötet väljer med 
acklamation Jörgen Svensson för en tid av tre år. 
 
Val av suppleant till valberedning 
Hans Petersson konstaterar att Jan-Anders Hybelius vid föregående 
årsmöte valdes till suppleant i valberedningen för en tid av två år, varför 
denna punkt inte blir aktuell förrän årsmötet 2014. 
 

§ 16 
Övriga frågor 

 
Bertil Waldnert framför sin irritation över att medlemskorten anländer 
till medlemmarna långt in på året trots att betalning av medlemsavgiften 
sker tidigt. Han framför också att de höga biljettpriserna är en viktig 
anledning till de minskade publiksiffrorna. 
 
Peter Åhlander svarar att han har talat med Bertil Waldnert om den här 
frågan under året, att kritiken avseende 2012 är berättigad men att 
problemet är åtgärdat och att medlemskorten har skickats ut i början av 
2013. Håkan Jeppsson svarar att publiksiffrorna ökade för Malmö FF 
under 2012 och att det alltid är en balans mellan pris och önskemålet om 
stora intäkter och stor publiktillströmning men att Malmö FF gör 
bedömningen att vi ligger ganska rätt. 
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Gert Schimmelsohn undrar om det finns några planer på tak över 
Swedbank Stadion med tanke på att måna månaders fotbollsspel 
försvinner på grund av klimatet. 
 
Håkan Jeppsson svarar att han ej har exakta beräkningar men att det är 
för dyrt för att vara aktuellt den närmaste tiden. Erling Pålsson svarar att 
tak skulle kosta ungefär lika mycket som hela stadion kostade, vilket 
bland annat beror på att stommen och markläggningen måste förstärkas 
för att det ska vara möjligt. 
 

§ 12, del 2 
Förslag till 
stadgeändring 

 
Enligt den föredragningslista årsmötet beslutade om bröts sista delen av 
punkt 12 ut och förlades som sista punkt. 
 
Lars Kongstad föredrar styrelsens förslag till stadgeändring (bilaga 7). 
Frågan avser andra beslutet om den stadgeändring där årsmötet 2012 
fattade det första beslutet. 
 
Tony Ernst yrkar avslag på styrelsens förslag eftersom han menar att det 
urholkar demokratin att man ska vara medlem såväl föregående som 
innevarande år för att vara röstberättigad. 
 
Hans Petersson förelägger årsmötet frågan. Då stadgeändringar kräver 
två tredjedels majoritet är utfallet av beslut med acklamation ej 
tillräckligt tydligt, varför votering genomförs. Styrelsens förslag stöds 
av 131 medlemmar. Motförslaget, d.v.s. avslag till styrelsens förslag, 
stöds av 82 röster. Styrelsens förslag har fått majoritet men inte den 
kvalificerade majoritet som stadgeändringar kräver, varför förslaget ej 
går igenom. 
 

 
Mötet avslutas 

 
Hans Petersson förklarar mötet avslutat. 

 
Prisutdelning 

 
Prisutdelning vidtar. 
 
Prisutdelningen inleds med att Pontus Hansson läser upp pristagare och 
motivering för dem som i år har utsetts till vinnare av Bengt Madsens 
ungdomspris. Det är Christian Carlsson, Eva Kaldvee och Marie 
Billgren. Priset kommer att delas ut vid annat tillfälle. 
 
Priser delas ut till följande förtjänta personer: 
FV:s pris till framstående pojke: Sixten Mohlin 
FV:s pris till framstående junior: Egzon Sekiraca 
Folksams vandringspris till lovande 15-åring: Zia Sakirovski 
Guldlagets stipendium till framstående 16-åring: Mirza Halvadzic 
Guldlagets stipendium till framstående junior: Alexander Blomqvist 
Malmö Idrottsjournalisters Klubbs pris till ungdomsledare: Robin 
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Asterhed 
Axel Johanssons minnesfond: Petar Petrovic, Jacob Palander och 
Marcus Hortén 
 
Pontus Hansson läser upp de priser som har delats ut av MFF Supports 
årsmöte. 
 
Följande medlemmar erhåller veterannål för 25 års medlemskap i följd: 
Tommy Hedlund, Malmö 
Björn Hellberg, Bunkeflostrand 
Ulf Hellberg, Binkeflostrand 
Kenneth Johansson, Vinslöv 
Roland Johansson, Limhamn 
Per-Olof Karlsson, Tobo 
Bo Larsson, Trollhättan 
Thomas Svensson, Staffanstorp 
 
Följande medlemmar erhåller diplom för 50 års medlemskap i följd: 
Arne Arvebratt, Malmö 
Dan-Ove Jönsson, Malmö 
Åke Jönsson, Svartsjö 
Bertil Kristensson, Malmö 
Björn Malmsten, Årsta 
Jan Persson, Stenungsund 
Rolf Åberg, Bunkeflostrand  
 

 
Traditionsenlig 
avslutning 

 
På initiativ av Håkan Jeppsson och med ton tagen av Einar Malmborg 
avslutas årsmötet med att medlemmarna unisont sjunger MFF:are är vi 
alla. 
 

 
 
Vid protokollet 
 
 
 
Pontus Hansson 
Protokollsekreterare 
  
 
Justerat Justerat Justerat 
 
 
 
Hans Petersson Per-Olof Derborn  Susanne Lundberg 
Mötesordförande  
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